
ЧАСОПИС УЧЕНИКА И НАСТАВНИКА ОШ ,,ВУК КАРАЏИЋ “ У 
ЖИТКОВЦУ 

БРОЈ 11 



 

ШКОЛСКО ЗВОНО 

часопис ученика и наставника 

ОШ ,,ВУК КАРАЏИЋ“ - Житковац 

година 11 

број 11 

јун, 2023. 

Оснивач и издавач: 

ОШ ,,ВУК КАРАЏИЋ“ Житковац 

ШТАМПА: 

ЗМАЈ, Алексинац 

Уредник: 

Љиљана Богдановић,  

проф. српског језика и књижевности 

Техничка обрада: 

Даниел Петровић, 

проф.информатике и физике 

Редакција: 

Лена Миленковић, 7/1 

Лана Крстић, 7/1 

Василија Митић, 7/1 

Сташа Радосављевић, 7/1 

Сташа Марковић, 7/1 

 

 

 

Ученик генерације у 
школској 2022/2023. години је 

МИЛИЦА МИТРОВИЋ, 
ученица одељења 8/3. 

Милица има одличан успех из свих 
предмета и примерно владање од почетка 
школовања до завршног разреда. 
Запажене резултате је постизала на 
такмичењима из српског језика, биологије 
и историје, али и на такмичењу ,,Шта 
знаш о саобраћају”.  Учествовала је и у 
спортским такмичењима, а истакла се у 
стоном тенису. 

Милица је добар друг и ужива поверење 
својих вршњака. Увек је имала правилан и 
коректан однос са свим наставницима, 
стручним сарадницима и свим 
запосленима у школи па је била и ученик 
месеца. 

www.zitkovac.edu.rs www.facebook.com/skolazitkovac www.instagram.com/os_vuk_karadzic_zitkovac/ www.youtube.com/@skolazitkovac 



 

ИНТЕРВЈУ СА ДИРЕКТОРОМ ШКОЛЕ 

Директоре, који су највећи успеси 
наше школе ове школске године?  

Директор: Ова школска година је била 
веома успешна година за нас што се 
тиче такмичења. Имали смо веома 
добрих резултата и оно што је битно у 
односу на претходне године, више 
ученика је учествовало на такмичењима 
и постигло значајне резултате. Као 
награда за све то, на крају школске 
године, биће организована наградна 
екскурзија за све те ученике. По нашој 
евиденцији биће скоро 50 ученика од 
првог до осмог разреда који су 
изборили пласман на окружни и виши 
ниво такмичења из календара 
Министарства просвете.  

С обзиром на то да се ове године 
изглед школе доста променио , да ли 
можете да ми кажете следеће планове 
о изгледу и промени школе?  

Директор: Трудио сам се максимално , 
како у матичној школи тако и у свим 
издвојеним одељењима , да се 
побољшају услови за рад. Оно што је 
конкретно урађено у Прћиловици је то 
што је постављен кош у школском 
дворишту и електронско звоно са 
разгласом који функционише од другог 
полугодишта. Поред тога је уведено и 
парно грејање у Горњем Сухотну и 
Прћиловици. Сада се тренутно ради 
пројекат на реализацији енергетске 
санације школе у Горњем Сухотну. 
Свакодневно радимо на побољшању 
услова, односно , план за наредну 
годину јесте да уведемо оно што смо 
урадили у Прћиловици: да поставимо 
спортски реквизит кош и разглас са 
електронским звоном у Моравцу. А то 
ће сукцесивно , из године у годину , да 
се уведе у свим осталим школама. 
Наравно, најбитнији и најзначајнији 
пројекат је енергетска санација школе у 
Житковцу, то је оно што нам је још 
преостало. Имамо нека обећања од 
председника општине да ћемо то 
реализовати следеће године и онда би 
се цела прича око уређења употпунила.  

Како сте 
задовољни 
ситуацијом у 

школи након 5 
година на месту 
директора? 

Директор: Искрено 

сам врло 

задовољан, почећу 

анализом рада 

помоћног особља, 

наставног особља, 

ученика и родитеља. До сада имам 

изузетну сарадњу са родитељима. 

Сваки предлог родитеља је усвојен. До 

већих проблема није долазило. Што се 

тиче ученика, они су позитивно 

прихватили вести да смо ми једна од 

ретких школа која има нека правила 

које друге школе немају. Тежићемо 

томе да се увек усавршавамо како би 

све било у интересу ученика. Сарадња 

са наставницима је на врло високом 

нивоу, што су показали и тренутни 

резултати која је наша школа са 

ученицима остварила. Што се тиче 

помоћног особља, важимо за једну 

најчистијих и најуређенијих школа. За 

све то су залужни помоћни радници и 

такозване „теткице“.  

Какав је Ваш утисак након одржаног 
Другог сајма образовања? 

Директор: Ми традиционално одржавамо 
сајам образовања, ево већ другу годину. Тај 
сајам је одржан у мају ове године. У односу 
на прошлу годину је доста масовније било, 
што се тиче саме понуде, тако и учесника. 
Имамо већи број посетилаца, ученика осмог 
разреда из других школа. Ове године су нас 
максимално испоштовали и посетили наш 
Сајам ученици из ОШ „Љупче Николић“,  
ОШ „ Вожд Карађорђе“ и ОШ „Јован 
Јовановић Змај“ са Алексиначког Рудника. 
Надамо се да ће се следеће године укључити 
више школа, јер је понуда била одлична. 
Прошле године је на Сајму образовања 
учествовало 7 средњих школа, а ове године је 
учествовало чак 10 средњих школа из 
Пирота, Сурдулице, Ниша и Сокобање.  



ИНТЕРВЈУ СА ДИРЕКТОРОМ ШКОЛЕ 

Општи утисци наставника  и 

представника  тих школа су одлични. 

Из других школа су нам јавили да су 

веома задовољни сајмом и да ће се 

одазвати и следеће године. Имамо 

план да следеће годину позовемо још 

две школе и тиме утпопунимо понуду 

профилима које нисмо имали, а који 

су у потражњи. Планирамо да 

позовемо једну школу из Лесковца и 

једну из Крушевца. 

Да ли ће у будућности постојати 

размена ученика и из суседних 

држава? 

Д и р е к т о р :  М о ј  п л а н  ј е  д а 

успоставимо већи контакт са околним 

школама и школама из других 

дражава. Ми смо, за сада, успоставили 

контакт са школама из Алексинца, а 

и м а м о  и  ј е д н у  с а р а д њ у  н а 

међународном нивоу, конкретно са 

школом из Македонског Брода, са 

којом смо остварили одличне 

пријатељске односе.  

Хвала Вам на разговору! 

Разговор водила: Лена 

Миленковић 7/1 



НАЈУСПЕШНИЈИ УЧЕНИЦИ 

Име и презиме ученика Разред Предмет Наставник/учитељ Општинско Окружно Републичко 

Екипа- одбојка дечаци   
Физ. и здр. 
васпитање Бојан Тодоровић 1. место 2. место   

Теодора Павић 6 Физика 
Михаела 
Голубовић 3. место Пласман   

Илилја Миленковић 6 Физика 
Михаела 
Голубовић   Пласман   

Елизавета 
Станисављевић 7 Физика Даниел Петровић 2. место Пласман   

Филип Милановић 3 Математика Виолета Грујић 2. место 3. место   

Лука Дојчиновић 3 Математика Виолета Грујић 3. место Пласман   

Димитрије Милошевић 3 Математика 
Данијела 
Стефановић   Пласман   

Алекса Петровић 4 Математика 
Виолета 
Ђорђевић 1. место Пласман   

Лана Крстић 4 Математика 
Виолета 
Ђорђевић 2. место Пласман   

Матија Младеновић 5 Математика 
Александра 
Милошевић 2. место Пласман   

Андреј Игић 5 Математика 
Александра 
Милошевић 3. место 3. место   

Петра Спасић 5 Математика 
Александра 
Милошевић   Пласман   

Елизавета 
Станисављевић 7 Математика 

Јасмина 
Ђорђевић 1. место Пласман   

Лана Крстић 7 Математика 
Јасмина 
Ђорђевић 3. место Пласман   

Огњен Јанковић 8 
Енглески 
језик 

Вања Јанковић 
Панов 3. место 3. место   

Андрија Милић 7 
Књижевна 
олимпијада 

Бранка 
Виденовић 2. место 3. место Пласман 

Андрија Милић 7 Хемија Радица Ињац 1. место 2. место   

Лана Крстић 7 Хемија Радица Ињац 3. место Пласман   

Матија Младеновић 5 Историја Маја Нешић 2. место Пласман   

Данило Момировић 5 Историја Милан Петровић 3. место Пласман   

Милица Митровић 8 Историја Милан Петровић 3. место Пласман   

Данило Момировић 5 Српски језик 
Данијела Милчић 
Ђошић 3. место Пласман   

Сара Спасић 6 Српски језик 
Љиљана 
Богдановић 2. место Пласман   

Теодора Павић 6 Српски језик 
Љиљана 
Богдановић 3. место Пласман   

Лана Милосављевић 6 Српски језик 
Љиљана 
Богдановић 3. место Пласман   

Нађа Милошевић 6 Српски језик 
Љиљана 
Богдановић 3. место Пласман   

Лена Џакулић 2 Шах   2. место Пласман   

Николина Арсовић 2 Шах   3. место Пласман   

Димитрије Кованџић 2 Шах   3. место Пласман   

Јован Недељковић 4 Шах   1. место Пласман   

Матеј Филић 4 Шах   2. место Пласман   

Данило Момировић 5 Шах   2. место Пласман   

Илија Миленковић 6 Шах   1. место Пласман   

Лана Крстић 7 Шах   3. место Пласман   

Андрија Кованџић 7 Шах   3. место Пласман   

Андрија Милић 7 Географија Ана Анђелковић 3. место     

Андрија Кованџић 7 Географија Ана Анђелковић 3. место     

Андреј Ђорђевић 1 Мислиша   3. место     



Име и презиме 

ученика 
Разред Предмет 

Наставник/учите

љ 
Општинско Окружно Републичко 

Лука Дојчиновић 3 Мислиша   2. место     

Лазар Арсић 3 Мислиша   3. место     

Филип Милановић 3 Мислиша   3. место     

Милица Митровић 8 

ТИТ - Шта 
знаш о 
саобраћају Лазар Пешић 3. место     

Андрија Милић 7 Биологија Весна Милановић 3. место 2. место Пласман 

Андрија Кованџић 7 Биологија Весна Милановић 3. место 2. место Пласман 

Лана Крстић 7 Биологија Весна Милановић 3. место 3. место Пласман 

Павле Милијић 7 Биологија Весна Милановић 3. место Пласман   

Матија 
Миладеновић 5 Биологија Весна Миленовић 3. место 3. место   

Данило Момировић 5 Биологија Весна Миленовић 3. место 3. место   

Петра Спасић 5 Биологија Весна Миленовић 3. место Пласман   

Милијана Ристић 4 
Смотра 
рецитатора 

Марина 
Стојановић 1. место Пласман   

Андреј Ђорђевић 1 Читалићи 
Анђела 
Стојановић 1. место     

Павле Пејовић 1 Читалићи 
Анђела 
Стојановић 3. место     

Сара Велимировић 1 Читалићи 
Мирјана 
Станојевић 3. место     

Лена Џакулић 2 Читалићи Миша Поповић 2. место     

Лена Миладиновић 2 Читалићи 
Весна 
Станисављевић 2. место     

Матија 
Младеновић 5 Читалићи 

Данијела Милчић 
Ђошић 1. место   Пласман 

Анастасија 
Јовановић 8 Атлетика Бојан Тодоровић   2. место   

Матеја 
Стојиљковић 7 Атлетика Бојан Тодоровић   2. место   

Лара Недељковић 8 Атлетика Бојан Тодоровић   2. место   

Андрија Милић 7 Атлетика Бојан Тодоровић   2. место   

НАЈУСПЕШНИЈИ УЧЕНИЦИ 

СПОРТИСТА ГЕНЕРАЦИЈЕ 2022/23. 

Алекса Алексић, VIII/2 



 

 

Попричали смо мало са нашим такмичарима о... 

Са нама је Милица Митровић, једна од најуспешнијих ученица осмог разреда ове 
школске године.  

Милице, кажи ми који су твоји највећи успеси ове године. 

Милица: Остварила сам пласман на Републичко такмичење из биологије, 2. место на 
Општинском и 2. место на Окружном такмичењу из историје Такође, освојила сам и друго 
место на такмичењу „Знаменити Алексинчани и Алексинчанке“. Ту је и такмичење из 
технике и технологије, под називом „Шта знаш о саобраћају“, на коме сам освојила 2. 
место. Поред тога, учествовала сам и на такмичењу из српског језика, „Читалићи“, али и на 
осталим такмичењима из српског језика.  

НИЈЕ ЛАКО БИТИ УСПЕШАН 

Са мном је тренутно Андрија Милић, један од најбољих ученика 7. разреда. 
Андрија ће нам рећи нешто о својим успесима ове школске године. 

Андрија: Ове године је било доста успеха, највише успеха је било са наставницом 
Бранком и наставницом Весном. Што се тиче српског језика, на такмичењу 
„Књижевна олимпијада“, пласирао сам се на републички ниво такмичења, а исти 
успех сам постигао и  из биологије. 



Са нама је и Илија Миленковић ученик шестог разреда који ће нам нешто више рећи о 
успеху који је постигао ове школске године. 

Илија: Ове године сам постигао много успеха као и прошле године. Задовољан сам досадашњим 
успесима. Освојио сам 3.место на такмичењу из информатике, 3. место на такмичењу из 
биологије. На Општинском такмичењу у шаху сам био 1. и имао сам пласман на Окружно 
такмичење из физике.  

НИЈЕ ЛАКО БИТИ УСПЕШАН 

Са нама су ученице 8/2 које су ове године биле веома успешне и учествовале у разним 
спортским дешавањима. Оне ће нам рећи нешто о успесима које у оствариле ове 
школске године. 

Теодора: Учествовала сам на турниру у фудбалу, предводила нашу екипу на туниру у одбојци 
и кандидат сам за Вукову диплому. 

Ања: Ове школске године сам представљала школу у турниру у кошарци, а освојила сам и 3. 
место на турниру у стони тенису.  

А на Општинском такмичењу у шаху, одржаном 25. 2. 2023. године у Алексинцу и наши 
ученици од 1. до 4. разреда остварили су запажене резултате и пласирали се на Окружно 
такмичење које је одржано у Нишу. 
3. место - Димитрије Кованџић (учитељ Миле Милијевић) 
2. место - Лена Џакулић (учитељ Миша Поповић) 
3. место - Николина Арсовић (учитељ Миша Поповић) 
1. место - Јован Недељковић (учитељица Виолета Ђорђевић) и 
2. место - Матеј Филић (учитељица Виолета Ђорђевић). 



ИНТЕРВЈУ СА  НАСТАВНИЦОМ  БРАНКОМ   ВИДЕНОВИЋ 

Који су Ваши успеси ове године? 

Бранка: У овој школској години добила сам Светосавску награду за коју сам била 
предложена по одлуци нашег колектива. Велика је част и задовољство када колеге са којима 
радите на овај начин цене ваш рад и то ми даје мотивацију и задатак да и даље наставим и да 
још више побољашам мој рад. Незахвално је да се говори о себи, те могу говорити само о 
томе како се осећам као добитник ове награде. Којим год послом да се бавите и шта год да 
радите, треба да будете истрајни, предани и упорни. Ако се довољно ради, резултат не 
изостаје. Рад са децом је најтежи и најлепши посао. Плодове свог рада можете да видите у 
тим младим, успешним људима онда када сте у њима оставили и неки свој траг, јер смо сви 
ми узор деци својим понашањем и односом, како према послу, тако према људима и уопште 
животним ситуацијама. Наравно, да није све идеално, али важно је да се трудимо и дамо свој 
максимални допринос. Желела бих да се захвалим свим колегама и колегиницама, те да им 
пожелим поред здравља и породичне среће још пуно успеха на свим пољима у раду. 

Који су били Ваши пројекти ове године? 

Бранка: За ових годину дана наш мали тим који, поред мене, чини наставник информатике 
Милош Петровић, ученица осмог разреда Емилија Пешић, као и још неколико ученика, које 
ћемо поменути мало касније, освојили смо преко 11 награда на разним филмским 
фестивалима за кратке дечије филмове. Ово је креативан начин у нашем раду кроз који 
учимо и забављамо се. У Атини смо освојили друго место у организацији ,,Ханах” за филм о 
Ружи Леринц, у коме су учествовали ученици 8/1, а као аутор филма потписује се Емилија 
Пешић. На филмском фестивалу ,,Филмића”, освојили смо посебну награду за сценарио за 
филм о Исидори Секулић, за који смо у Алексинцу на смотри „Читалића“ освојили прво 
место. 

Како је дошло до стварања тих кратких филмова? 

Бранка: Филмове стварамо тако што прво разговарамо на задату тему, онда свако од нас 
износи мисао како би и шта најбоље било. Можемо се похвалити богатом ризницом костима, 
те нам то увелико олакшава рад, јер се увек можемо обући попут правих глумаца. Рад на 
филму је веома занимљив, јер се често дешавају неке смешне сцене које наравно нису 
планиране, али искрсну. Често се томе насмејемо и увек покушамо да дамо све од себе да 
успемо. Увек нас обрадују и нове награде јер је то на неки начин потврда да добро радимо и 
мотивише нас да наставимо са радом. Мотивација су нам и путовања на разне филмске 
фестивале где се увек лепо проведемо и то изгледа као нека мала екскурзија. 

Хвала Вам на разговору! 

Разговор водила: Сташа Радосављевић 7/1 



НАГРАЂЕНИ ФИЛМОВИ 

ИНТЕРВЈУ СА  НАСТАВНИКОМ МИЛОШЕМ ПЕТРОВИЋЕМ 

 

Који су Ваши успеси током ове школске године? 

Наставник Милош: Моји успеси су везани за кратке дечије филмове које смо, колегиница 
Бранка Виденовић и ја, стварали са нашим ученицима и пратили њихов рад као ментори. 
Повезали смо два предмета, српски језик и информатику. Успех је у самој чињеници да су 
ученици срећни када радимо и стварамо нешто што је креативно, а самим тим на лепши и 
лакши начин усвајају многа знања. 

Да ли је било тешко радити филмове са децом? 

Наставник Милош: Није тешко ништа што нам причињава радост. Наши ученици су увек 
били креативни, али и вредни и одговорни. Готово да смо сваку сцену снимили увек из првог 
или другог пута. Слушали смо њихове предлоге и пратили идеје. Само заједничким радом, 
успевамо. Када су деца срећна, онда ништа није неизводљиво ни тешко. Да све ово има 
стварног успеха, видимо по ученицима који једва чекају да виде филм у коме учествују. 
Понашали су се као прави професионални глумци, гледали су да што боље дочарају своје 
улоге. 



 

Да ли сте задовољни освојеним наградама које сте добили на многобројним републичким 
и међународним наградним конкурсима? 

Наставник Милош: Изузетно смо задовољни успесима наших филмова, а то потврђује и ових 
десет награда. То нам је подстрек да наставимо даље на исти начин. Жао нам је што одлазе 
осмаци, али обећали су нам да ће бити овде кад год нам затребају, а то је највећи успех. Имамо 
много талентованих ученика који воле ово што радимо и желе да учествују. Кад радиш оно 
што волиш, успех не изостаје. 

Разговор водиле: Сташа Радосављевић и Лана Крстић 7/1  

10 награда у периоду од маја 2022. године до маја 2023. године под заједничким 
менторством Бранке Виденовић и Милоша Петровића 

1. Републичка  смотра ,,Читалићи", категорија ,,Дигитални читалићи" – 1. место 
Ученица: Емилија Пешић, Ментори: Бранка Виденовић и Милош Петровић. 
Место одржавања: Алексинац 
2. Републичко такмичење Филмић (календарско такмичење - информатика) - награда за 

најбољи сценарио.  
Ученица: Емилија Пешић, Ментори: Бранка Виденовић и Милош Петровић. 
Место одржавања: Нови Сад 
3. Ревија филмског стваралаштва деце и омладине - 3. место.  
Ученица: Емилија Пешић, Ментори: Бранка Виденовић и Милош Петровић 
Место одржавања: Београд 
4. Републички конкурс ,,Дани традиције” – 2. место.  
Ученица: Миона Милетић, Ментори: Бранка Виденовић и Милош Петровић 
Место одржавања: Београд 
5. Међународно Hanahh такмичење за младе у дигиталном приповедању о историји 

Јевреја у свом граду - “Digital Storytelling” – 2. место.  
Ученици: Емилија Пешић, Огњен Јанковић, Миља Милосављевић, Катарина Ивановић, 

Миона Милетић, Растко Јевтић, Андрија Шабановић, Јован Јовчић 
Ментори: Бранка Виденовић, Милош Петровић, Милан Петровић 
Место одржавања: Атина 



 
НАГРАЂЕНИ ФИЛМОВИ 

6. ,,Клип фест" – 1. место и гранд при фестивала ,,Клип фест".  
Ученик: Александар Врбић, Емилија Пешић, Андреј Симић, Ања Чедић, Исидора 

Павловић. Ментори: Бранка Виденовић и Милош Петровић. 
Место одржавања: Ниш 
7. Национални фестивал дечијих видео клипова „Кидикем".  
Ученик: Александар Врбић, Емилија Пешић, Андреј Симић, Ања Чедић, Исидора 

Павловић. Ментори: Бранка Виденовић и Милош Петровић. 
Место одржавања: Београд 
8. Републички конкурс „Наш војник, наш херој“ – 1. место.  

Ученица: Емилија Пешић, Ментори: Бранка Виденовић и Милош Петровић 
Место одржавања: Београд 
9. Републичко такмичење "Филмић" (календарско такмичење - информатика) – 

3. место. 
Ученица: Емилија Пешић, Ментори: Бранка Виденовић и Милош Петровић. 
Место одржавања: Нови Сад 
10. Републички ниво такмичења ,,Читалићи" – 2. место.  
Ученици: Емилија Пешић, Миона Милетић, Емилија Стефановић, Сташа Марковић, 

Дарко Младеновић, Дарко Стојановић.  
Ментори: Бранка Виденовић и Милош Петровић. 
Место одржавања: Алексинац 



РАДНИК МЕСЕЦА 

 

 

 

април 2023.  

Весна Милановић - два 
друга и једно треће место на 
Окружном такмичењу из 
биологије и пласман на 
републички ниво такмичења. 

 

март 2023.  

Данијела Милчић Ђошић -
 прво место на књижевној 
смотри “Читалићи”, треће 
место на Општинском 
такмичењу из српског језика, 
друго место на литерарном 
конкурсу у Нишу, огледни 
час ,,Ој, Мораво”. 

 

фебруар 2023. 

Јасмина Ђорђевић - прво и 
треће место на Општинском 
такмичењу из математике. 
Радица Ињац - прво и треће 
место на Општинском 
такмичењу из хемије. 

 

децембар 2022. 

Миша Поповић -  наступ 
нашег ,,малог” хора у 
препуној сали Дома културе 
у Алексинцу на 
Новогодишњем гала 
концерту Алексиначког 
мешовитог хора 
,,Шуматовац“.  
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  новембар 2022. 

Милош Петровић -  
освојено прво место на 
Клип—фесту у организацији 
Дечијег културног центра из 
Ниша. Наставнику Милошу 
је ово иначе 40-а по реду 
награда коју осваја са својим 
ученицима. 

 

октобар 2022. 

Даниел Петровић - сваки 
догађај у школи увек прати 
оком камере, па можемо да 
уживамо у одличним 
фотографијама и спотовима. 
Иако нисмо у могућности да 
присуствујемо, можемо да 
доживимо и осетимо део 
атмосфере. Да би све то било 
тако, потребно је време, 
посвећеност и жеља да све 
буде савршено. 

 

септембар 2022. 

Миша Поповић -  
организација концерта 
,,Распевани септембар 2022". 
Уложен велики труд и рад 
како би приредба била 
незаборавна, не само за 
прваке којима је била 
намењена, већ и за њихове 
родитеље, наставнике и све 
присутне. 

ПОПРИЧАЛИ СМО СА НЕКИМ ОД ЊИХ 

(Интервју са наставницом Јасмином Ђорђевић) 

 

Наставнице, да ли сте задовољни постигнутим резултатима на такмичењима ове 
школске године? 

Наставница Јасмина: Задовољна сам резултатима постигнутим ове школске године. 
Предајем ученицима 7. разреда, а како је интересовање за такмичења слабије код ученика 
старијих разреда, ове године на Општинском такмичењу из математике учествовале су 
само 2 ученице. Управо њих две су оствариле изузетан успех. Ученица Елизавета 
Станисављевић је освојила 1. место, а Лана Крстић 3. место, и обе су оствариле пласман на 
окружни ниво такмичења. Иза овог успеха, наравно, стоји велики и озбиљан рад рад како 
наставника тако и ученика. Срећна сам што су сав мој труд и рад уочиле и колеге, па сам у 
фебруару изабрана за радника месеца од стране колектива.  

Хвала на разговору и желимо Вам много успеха у даљем раду. 

 

РАДНИК МЕСЕЦА 
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УЧЕНИК МЕСЕЦА 

 

април 2023.  

Андрија Кованџић - друго 
место на Oкружном 
такмичењу из биологије и 
пласман на републички ниво 
такмичења. 

 

март 2023. 

Матија Младеновић - прво 
место на Kњижевној смотри 
,,Читалићи”, друго место на 
литерарном конкурсу у 
Нишу, похвалу на Окружном 
такмичењу из математике и 
друго место на Општинском 
такмичењу из историје. 

 

фебруар 2023. 

Андрија Милић - освојено 
друго место на Општинском 
и друго место на Окружном 
такмичењу ,,Књижевна 
олимпијада“ и прво место на 
Општинском такмичењу из 
хемије. 

Данило Момировић -
 освојено треће место на 
Општинском такмичењу из 
историје, треће место на 
Општинском такмичењу из 
српског језика и друго место 
на Општинском такмичењу у 
шаху 
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Огњен Савић, Моравац 

Лена Џонић, Моравац 

Љубица Арсовић, III/2 

Миња Матејић, III/2 

Вук Симоновић, V/2 

Филип Стевић, V/2 

Елизавета Станисављевић, 
VII/3 

Елизавета Станисављевић, VII/3 

Немања Благојевић, VI/2 



Ирена Бошковић, Моравац Луна Аксић, Моравац 

Дуња Миленковић, III/2 

Вук Симоновић, V/2 Елизавета Станисављевић, VII/3 

Марија Митић, V/1 Данило Момировић, V/1 

Марија Митић, V/1 Сара Спасић, VI/2 

Николија Кованџић, VI/1 

Николија Кованџић, VI/1 

Немања Благојевић, VI/2 



 

децембар 2022. 
Милан Станић - 
репрезентативац југоисточне 
Србије у кошарци. 

  

новембар 2022. 

Емилија Пешић - освојено 
друго место на филмском 
фестивалу у Атини и 
одговорност према учењу и 
креативном стваралаштву. 

 

октобар 2022. 
Растко Јефтић - освојено 
треће место на турниру у 
стоном тенису. 

 

септембар 2022. 

Урош Миловановић – 
ученик који свакодневно даје 
добар пример вршњацима 
тако што помаже другу који 
се отежано креће. 

 

УЧЕНИК МЕСЕЦА 
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НАША БИБЛИОТЕКА 

Интервју са Јеленом Недељковић, 
библиотекарком и кординаторком 

Ученичког парламента 

 

Наставнице Јелена, кажите нам нешто о 
пројектима које сте реализовали током 
рада у библиотеци. 

Наставница Јелена: Што се тиче рада у 
библиотеци, послови који се овде 
свакодневно обављују су свакако у области 
библотечко-информацијске делатности, на 
пример, рад на информисању новим књигама 
и праћење евиденција коришћењем каталога 
и књига. Оно што би сви читаоци требало да 
знају, јесте да библотека ради на прикупљању 
и издавању коришћених уџбеника како би 
обезбедила уџбенике за све ученике наше 
школе, чиме би наравно доста олакшали 
родитељима по питању кућног буџета. 
Библиотека сарађује са колегама и стручним 
тимовима у реализацији и осмишљавању 
радионица, а ја радим и директно са 
ученицима. Ове године сам заједно са 
наставницима и ученицима реализовала 
обележавање Европског дана језика. Ово смо 
одрадили како би се ученици 1. разреда 
упознали са правилима библиотеке, а 
трудимо се да сарађујемо и са ученицима 2. 
разреда, са њима смо имали радионицу у вези 
са правилима понашања у библиотеци. 
Ускоро ћемо ићи у градску библиотеку, у 
Алексинац са учитељем Мишом и његовим 
одељењем. Са првим разредом смо 
обележили дан рођења Јована Јовановића 
Змаја. Да не заборавим, школска библиотека 
традиционално учествује у реализацији 
такмичења српског језика „Читалићи“. 
Сарађујемо, такође, и са библиотекама 
других школа, као и са вртићем „Лане“. Са 
том децом из вртића причамо о томе како ће 
једног дана постати ученици наше школе. 

Кажите нам о свом искуству као 
кординаторки Ученичког парламента, 
колико је захтевно, и кажите 

које сте активности реализовали са 
Ученичким парламентом. 

Наставница Јелена: Као кординаторка 
парламента, и уз велику помоћ Наташе 
Петровић, педагошког асистента, која је члан 
Тима „За вршњачку подршку“, парламент је 
ове године реализовао доста акција у оквиру 
пројекта „16 дана активизма“, који се бави 
борбом против насиља. Обележили смо 
Међународни дан толеранције, чланови 
парламента су одржали интерактивну 
радионицу, где су говорили својим 
вршњацима о толеранцији. Имали смо преко 
„Zoom platforme“ гошћу која ради у сигурној 
кући и објашњава шта се то ради са жртвама 
насиља коме треба да се обрате, како иде тај 
процес заштите од насилника, па су наши 
чланови парламента снимили спот против 
насиља који се може видети на билборду 
испред Дома културе у Алексинцу. Такође су 
учествовали у пројекту „Жива библиотека“, 
када смо лично разговарали са жртвама 
насиља. Учесници парламента су посетили 
школу „Смех и суза“, где су обележили Дан 
особа са инвалидитетом. Затим смо извели 
уличну акцију поводом Дана људских права. 
За Нову годину смо прикупљали играчке на 
нивоу школе и носили нашим другарима из 
школе „Смех и суза“. Такође смо 
успоставили сарадњу са другим 
парламентима. Кренули смо да сарађујемо са 
парламентом из школе „Љупче Николић“, а 
који су нас недавно посетили и са којима смо 
разменили искуства и посетили „Сајам 
образовања“. 

Разговор водиле: Лана Крстић и Лена 

Миленковић 7/1 



 

 

18. маја 2023.године у 
мултимедијалној сали наше 
школе под покровитељством 
Општине Алексинац, одржан 
је други Сајам образовања, 
богатији за још четири школе 
у односу на прошлу годину. 
Поред прошлогодишњих 
учесника, Техничке 
школе ,,Прота Стеван 
Димитријевић”, Алексиначке 
Гимназије, Биотехнолошке 
школе ,,Шуматовац”, Дома 
ученика ,,Младост”, 
СШ ,,Бранислав Нушић” из 
Сокобање и две школе из 
Ниша, Школе моде и лепоте, 
и Средње медицинске 
школе ,,Др Миодраг Лазић”, 
представиле су се и 
Грађевинска техничка 
школа ,,Неимар”, Машинска 
школа из Ниша, 
Пољопривредно-шумарска 

школа ,,Јосиф Панчић” из 
Сурдулице и Млекарска 
школа са Домом ученика ,,Др 
Обред Пејић” из Пирота. 
Током уводног протокола, 
директор је поделио 
захвалнице школама 
учесницама, а председник 
Општине Алексинац је 
свечано отворио наш други 
сајам. С обзиром на већи број 
учесника у односу на прошлу 
годину, у понуди је било око 
50 трогодишњих и 
четворогодишњих образовних 
профила. Поред наших 
ученика седмог и осмог 
разреда, сајам је посетило и 
око 150 ученика осмог 
разреда са територије 
општине Алексинац. ТВ 
Алексинац, Алпрес, 
Алексинац Нет и 
РТВ ,,Босфор“ су одлично 

медијски испратили и 
пренели атмосферу са сајма, 
али без сумње репортажа 
Наше ТВ, коју су урадиле 
ученице Василија Митић, 
Сташа Марковић, Сташа 
Радосављевић, Лана Крстић и 
Лена Миленковић под 
менторством Љиљане 
Богдановић и Јелене Џонић је 
изванредна и приказана из 
визуре наших ученика. 
У организацији другог Сајма 
образовања су, поред 
директора школе и 
координатора Тима за 
професионалну оријентацију 
Вање Јанковић-Панов, 
учествовали и Даниел 
Петровић, Наташа Петровић, 
Јелена Џонић, Новица 
Аритоновић и помоћна 
радница Марина Милетић. 

САЈАМ ОБРАЗОВАЊА 2023.  



НАША ШКОЛА НЕКАД И САД 

ИСТОРИЈАТ ОШ „ВУК КАРАЏИЋ“ ЖИТКОВАЦ 

 

Иако је ОШ у Житковцу у овом облику у коме функционише и данас, дакле са 
матичном школом у Житковцу и пет истурених одељења (Прћиловица, Моравац, Лужане, 
Нозрина, Г. Сухотно), кренула са радом 1957. године, историја основношколског образовања 
на поменутом простору је много старија.  Наиме, сама школа у Житковцу, као и поменутих пет 
одељења, функционисали су као посебне школе много пре 1957. године.  

Основна школа у Прћиловици са радим почиње 1.9.1860. исте године. Као први 
учитељ наводи се Мијат Јаковљевић. Школа је на самом почетку радила у приватној кући, 
кући проте Марка Миловановица у замену за кирију. Школа је наког извесног времена 
откупљена од њега  и радила је све до Првог српско- турског рата, током кога је, нажалост, 
спаљена од стране Турака заједно са 90 кућа, од укупно 97 колико их је било у Прћиловици. 
Нешто касније, након завршетка рата, током школске 1883/1884. бива подигнута нова зграда 
намењена школи, тако да су деца од наредне школске године похађала наставу у њој. 
Нажалост, ова школа и током бугарске окупације није поштеђена, претрпела је велика 
разарања, тако да се настава у овој школи наставила тек током 1919/1920. Да штета буде већа, 
није било само материјалних губитака по школу у Прћиловици већ и људских, нажалост, 
учитељ Милан Миловановић, који је учествовао у рату, заразио се тифусом и умро 1915. у 
Скопљу. Невоље школу нису заобишле ни током Другог светског рата, па тако, у условима 
окупације није радила један период, чак је током септембра 1941. у њој била смештена 
немачка војска. Крајем 1949. године, школа у Прћиловици добија и своју кухињу. Број деце је 
варирао, ишао и преко 200 да би средином педесетих пао на око 70-80. Главни разлог оваквог 
пада је укидање Дечијег дома „Драгиша Петровић Ђидо“ који се до 1954. налазио у 
Прћиловици.  

 

Наредна школа која је саграђена  је Житковачка основна школа, 1911. године. Деца 
су у њу први пут кренула током 1912/1913. Највише заслуга за њену изградњу имају поп Лаза 
Мартиновић, затим народни посланик Станко Петровић, наравно, свој допринос дала је и 
општина као и краљ Петар Први. Иначе су деца из Житковца до оснивања школе, похађали 
школу у Прћиловици. Као први учитељ се помиње Светолик Јанковић. Већ на самом почетку 
рада, настава ће бити прекинута због рата са Турцима. Наредне школске године она ће опет 
почети са радом, али, нажалост, због новог рата, Првог светског рата, она ће прво служити као 
непријатељски магацин, да би касније сав школски материјал настрадао. Након завршетка рата 
и обнављања школе, настава се наставља 10. јануара 1919. Број деце и одељења је варирао 
током година, било је година када је било по три одељења, а било је година када је уписавано 
по једно одељење. На почетку школске 1955/1956. долази до спајања четворогодишње школе 



и Ниже реалне гимназије у Осмогодишњу школу у Житковцу, а убрзо, 1957. године, 
долази до формирања Јединствене осмогодишње школе. 

Основна школа у Моравцу је, вероватно, кренула са радом током другог полугођа 
1913/1914. године. Као први учитељ, у недостатку образованог кадра, ангажован је 
Вукадин Срећковић, ђак седмог разреда гимназије, иначе рођен у Моравцу. Био је син 
Михаила Срећковића, народног посланика, коме и иду највеће заслуге за отварање ове 
школе. Од страдања у Првом светском рату није била поштеђена ни ова школа. Није 
познато, бар за сада, где се налазила зграда прве школе у Моравцу. Нова школска зграда 
подигнута је 1926. године. Број ученика се такође мењао и ишао максимално до броја од 
180.  

Основна школа у Горњем Сухотну почиње са радом 1. септембра 1921. године. 
Дотле су деца из Горњег и Доњег Сухотна наставу похађала у Житковцу.  

Основна школа у Лужану почиње са радом током 1922. године. Као први учитељ 
помиње се  Пијада Буцек. Први послератни учитељ био је Обрен Живић. Број ученика се 
такође мења, максимум је био негде око 70 ђака.  

Основна школа у Нозрини основана је 1925. године, Као први учитељи се наводе 
брачни другови Персида и Борисав Живадиновић. Поред деце из Нозрине, ову школу 
похађали су и ученици из Стублине.  

Ђаци су након четворогодишњих школа школовање настављали, они који су 
желели и имали услове, кроз Нижу гимназију која се налазила у Алексинцу. Ипак 1950. 
године долази до оснивања Ниже гимназије у Моравцу, тако да ученици са ових 
простора нису морали да путују у Алексинац, већ су своје школовање настављали у Нижој 
гимназији у Моравцу. Као први директор ове школе помиње се Драгомир Кузмановиц. 
Већ на почетку рада, школа се сусрела са недостатком образовног кадра. Иначе, током 
априла 1952. због административних промена, долази до премештања ове школе из 
Моравца у Житковац, у зграду некадашњег среза. Ипак званичан прелазак уследио је тек 
школске 1953/1954, зато што је било потребно доста времена и новца да се зграда среза 
адаптира и прилагоди потребама школе. Иначе, ова школа је на свом врхунцу током 1954. 
имала око 300 ђака и радила је до 1.9.1955. када прераста у Осмогодишњу школу. 

Пред почетак 1955/56. долази до нове реформе и спајања Основне школе у 
Житковцу и Ниже гимназије у Осмогодишњу школу. За управитеља школе је постављен 
Светислав Милојковић, наставник српског језика и дотадашњи директор Ниже гимназије.  

Осмогодишњој школи у Житковцу  24.5.1957. године припојене су основне школе 
из Прћиловице, Моравца, Горњег Сухотна, Лужана и Нозрине и долази до формирања 
Јединствене осмогодишње школе која се, дакле, састојала, односно састоји се и данас, из 
матичне школе у Житковцу и пет истурених одељења. 

Први директор ове новоформиране школе био је Драгољуб Голубовић. На самом 
почетку, школа се сусреће са великим проблемима, школске зграде у истуреним 
одељењима су биле старе, пропале, било је потребно реновирање. У тим околностима 
тадашња општина улаже велика средства у реновирање зграда. Током наредног периода, 
због повећаног броја ђака, јавља се потреба за додатним простором па је у те сврхе 
подигнут спрат на згради матичне школе. Због кратког рока за изградњу, радници су 
радили малтене даноноћно у 3 смене. У овом периоду ученици виших разреда били су 
измештени у школу у Моравцу. Након надоградње добијено је чак 11 учионица, такође, 
ослобађањем простора направљене су и 3 канцеларије, за директора, за секретара и 
зборница. 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Министар Младен Шарчевић и директор школе Милан Динић 

 

 

 

 

 

Током 1967. бетонирано је школско двориште. Затим, две године касније подигнута је и 
фискултурна сала. Током 1970. године настаје ђачка кухиња као и забавиште које је до 
почетка деведесетих година припадало школи. Што се тиче кухиње, била је једна од 
најмодернијих у оно време, где је сваког дана припремана храна за преко 1000 ученика, 
укључујући и истурена одељења. И у наредном периоду настављено је са реновирањем 
школе где су учешће узели сви радници школе. 

Током јула 1994. године долази до још једне надоградње школе. Наиме, на школи је 
срушен каратаван, па се кренуло са доградњом спрата и плоче. Због недостатка новца, 
кризе, каснило се са радовима, ђаци су похађали наставу у отежаним условима, кров је 
прокишњавао. То је санирано марта 1995. године, док је надоградња настављена и током 
школске 1995/1996. Трећи спрат је најзад завршен августа 1996. тако да се добило још 3 
кабинета и 4 учионице. 

У последњих пар година школа је добила Летњу учионицу, Продужени боравак, 
реновирана је фискултурна сала, такође сва истурена одељења су добила своје 
фискултурне сале, направљена је теретана за наставнике. Оно на шта се смо сигурно 
највише поносни јесте добијена Светосавска награда од стране Министарства просвете, 

Текст је написао наставник историје Милан Петровић, на основу података из књиге 
„ОШ ВУК КАРАЏИЋ“, ЖИТКОВАЦ. 

 



 

 

 

 

 

 
Шта можете да кажете о свом успеху и успеху 
својих ђака у овој школској години? 

Учитељица Данијела: Ова школска година је била 
веома успешна, како за моје ,,Паметнице“ тако и за 
мене. Учествовали смо на многим такмичењима на 
којима смо постигли запажене резултате. 

На којим такмичењима сте учествовали и шта сте 
остварили? 

Учитељица Данијела: Учествовали смо у такмичењу 
из математике, стигли смо до окружног и добили смо 
похвалу. Такође, учествовали смо на такмичењу 
„Мислиша“, где смо, такође, освојили похвалу. 
Учествовали смо на рецитаторском такмичењу, где 
смо имали два представника на општинском 
такмичењу. Затим смо учестовали у конкурсу Дечија 
карикатура „Мали Пјер“, где смо освојили пласман на 
окружно такмичење. Учествовали смо на различитим 
литералним конкурсима на којима смо освајали прва и 
друга места. На Пекарским данима смо, такође, 
учестовали и освојили 2. место за литерални рад и 3. 
место за прављење фигурица од теста. Ово је веома 
битно зато што одељење броји свега 8 ученика. 

Да ли сте учествовали у неким пројектима са 
„Паметницама“? 

Учитељица Данијела: Као што се примећује, наша 
интересовања су подељени на много различитих 
страна. Свако од ученика исказује жеље и 
интересовања којима жели да се бави. Учествовали 
смо у мноштву пројеката који су међународни. 
„Пројекат о бакама“ је један од њих, такође, пројекат 
„Богата је кућа свака уз рецепте својих бака“, у који 
смо укључили наше другаре из школе и већина њих су 
ученици од првог до четвртог разреда са њиховим 
учитељима и учитељицама. Учествовали смо и у 
пројекту „Матерњи језик“ у организацији Завода за 
унапређењв образовања и васпитања Министарства 
просвете. 

Знамо да држите обуке за учитеље и наставнике, 
шта можете о томе да нам кажете. 

Учитељица Данијела: Дакле, осим посла учитељице, 
који заиста много волим, бавим се и држањем обука 
наставницима по целој Србији. Најчешће држим обуке 

одобрене од стране 

Министарства просвете. Осим обука које сам држала 
за Министарство ове године, радила сам и „Квиз 
вечери“ из области Медијске писмености, са 
средњошколцима, и то је један од видова учења који се 
навише допада учесницима. Заједно са учитељицом 
Весном, радила сам на пројекту „Матерњи језик“ 
Завода за унапређење образовања и васпитања, и наш 
рад везан за читање, писање, слушање у школи, ушао 
је трајну базу ЗУОВ-а. 

Реците нам за крај неки Ваш слоган о Вашем 
занимању? 

Учитељица Данијела: Када волиш оно што радиш, 
ти, у ствари, целог живота не проведеш ни један дан на 
послу, већ у уживању. 

Разговор водила: Лана Крстић 7/1 

 

ИНТЕРВЈУ СА УЧИТЕЉИЦОМ ДАНИЈЕЛОМ 

СПАСИМО ШУМЕ БЕЗ МНОГО ГЛУМЕ 

 

Хеј, пази овамо, чуј ти захуктали свете:  

 „Спасимо шуме!”, вапи свако дете.  

Дрвеће засади, шуми живот подари,  

судбине њене ми смо господари.  

Када стабло посечеш, сваки траг се губи,  

птице без свог дома - као свет без људи.  

Земљу пошуми, живот подари,  

нек’ опет расту млади четинари.  

Нек’ дрвеће саде деца, чике, тете,  

шуме су једина плућа ове наше планете.  

Без дрвета нема папира на ком пишеш,  

без дрвета нема ваздуха који сваке секунде дишеш.  

Нема ни пчела, а нема ни меда ,  

без шума и дрвећа нема никаквог реда!  

Дрво по дрво нек редом ниче,  

ургентно будимо део еко - приче.  

Драга децо, спасимо шуме,  

само - без много глуме. 

 

Нина Љубисављевић, III/4 Моравац  

Ментор: учитељица Данијела Стефановић 



 ОНИ СУ ТУ УВЕК ЗА НАС 

Они су увек ту увек када је потребна помоћ, и наставницима, и ученицима. Они се 
брину да нам боравак у школи буде пријатан, али и безбедан. Изглед наших учионица, о 
којима они брину, достиже светске стандарде.  

Они нам решавају проблеме, воде рачуна да све функционише као сат. Решавају нам 
правне проблеме, али и позивају маму или тату да дођу по нас када нам није добро.  

А наши стручни сарадници, поред педагошке и психолошке помоћи коју нам пружају 
свакодневно, још кажу: ,,Поносни смо јер смо ове школске године покренули иницијативу и 
успели да формирамо Локални актив стручних сарадника. Актив је формиран у склопу 
пројекта „Премошћавање дигиталог јаза за најугроженију децу у Србији“, чији смо носиоци, 
као и плана „Пружања психосоцијалне подршке ученицима“. Циљ је окупљање и сарадња свих 
стручних сарадника (предшколска установа, основне и средње школе, музичка и специјална 
школа), на заједничким задацима, размена искустава, умрежавање… Актив је окупио 23  
стручна сарадника. Ове школске године на челу локалног актива је психолог наше школе 
Младен Анђелковић.  



А вредно раде, и чувају нас, наш Продужени боравак. Ове године су...   

31.марта 2023.године организован је Дан отворених врата наше школе. У 
мултимедијалној сали ученици првог и другог разреда продуженог боравка извели су 
представу ,,И девојчице играју фудбал", аутора Ђурђе Хорват. Гости су били предшколци 
Дечје установе ,,Лане" са васпитачима, представници школе, родитељи и бивши радници 
наше школе. Представа је била поучна и забавна. Пропраћена је великим аплаузом гостију. И 
мали глумци и посетиоци су били задовољни. Реализатори су били наши учитељи: Мирјана 
Милићевић, Јован Стојковић и Ивана Алексић. 

ПЛАНЕТА ЗЕМЉА 

 

Настала је давно, пут је прешла дуг и Сунце јој је најбољи друг. 

У мору планета тражи спас, прави другари су јој Венера и Марс. 

Пролазиле су године и ере, добила је живот од своје атмосфере. 

Сада је планета плава, једини наш дом, 

 зато заштитимо планету, јер ту је наш дом! 

Она нам живот даје и док је чувамо дуго ће да траје. 

 

                                                                                                 Николина Тренкић   VI-1 

МЛАДИ ГЕОГРАФИ 

Прилог припремила: 

Јелена Џоноћ,  

Наставница географије 



НАЈБОЉИ ПИСМЕНИ ЗАДАЦИ 
 

Kад порастем бићу 
       

Сваки човек жели да се бави занимањем које воли да ради. Често сам мењала мишљење. Прво сам 
волела да моје занимање буде полицајка, сликарка, а сада желим да будем козметичар као моја мама. 

      Волим послове који обављају козметичари. Сваког дана гледам моју маму како улепшава много 
жена. Свиђа ми се посебно израда ноктију. Мислим да је то веома креативан посао. Волела бих да 
научим осликавање на ноктима. То уопште није лако, пробала сам. Овај посао захтева много 
стрпљења и труда.Каквих све боја и шара могу да буду нокти. Много волим да управљам  маленим 
танким четкицама. Сазнала сам да постоји много едукација о разним техникама израде ноктију. 
Волим да цртам, а највише бих волела да цртам на ноктима. У називу салона моје маме је моје име. 
Волела бих да једног дана будем њена наследница. 

      Сада сам тек трећи разред и ко зна колико пута ћу променити мишљиње . Надам се да ће моје 
занимање бити везано за креативан и маштовит посао. 

Миња Матејић 3/2 

Основна школа је једна од највећих 
успомена сваког детета. Дешавају се прва пријатељства , прве симпатије упознавање и 
навикавање на одрастање. 

                У почетку своје основне школе били смо веома мали, учили смо слова, бројеве да 
сабирамо и одузимамо, били смо са нашом драгом учитељицом. Ипак, почеле су промене па 
тако се у петом разреду ствара ново одељење, нов колектив, нови пријатељи и успомене. За 
ове четири године дружења учења у овом одељењу имам веома лепе успомене које ћу 
заувек памтити. Почетак навикавања у петом разреду, упознавање. Касније смо се сусрели, 
нажалост, и са онлајн наставом, међутим то за нас није био баук јер смо заједно са 
наставницима успели да превазиђемо то. Када смо се поново сви видели у седмом разреду, 
то је била велика срећа за све јер смо после дужег времена опет сви заједно. Дошао је и 
осми разред. И већ је и прошао. Тако брзо. Свако ће пронаћи свој пут у животу, али 
успомене ће остати вечне. Никада не могу заборавити изразе наших насмејаних лица на 
часовима.  

Одељење VIII3 никад нећу заборавити 

За пријатеље из овог одељења желим да у наставку живота имају здрав, леп и 

срећан пут, да буду добри и сложни као што смо и ми били, желим Вам да упишете 
жељене школе и имате остварену, породицу, живот и посао.  

                                                                                              Емилија Стефановић VIII3 

Земља 
 

Деца су научила  шта је планета 
и нарасла су са свог света. 

 
Замислите, урадите много ствари за један дан 

и то није сан. 
 

Некима је свет наопачке, 
за неке опасне су животиње мачке. 

 
На земљи мама постоји једна, 

а она је много вредна. 
 

Урош Илић 3/2 



ДА, УСПЕШНИ СМО И  МИ 

ИНТЕРВЈУ СА  НАТАШОМ ПЕТРОВИЋ, ПЕДАГОШКИМ АСИСТЕНТОМ 

Са нама је Наташа Петровић, педагошки асистент. Наташа ће нам рећи нешто о 
својим постигнућима које је остварила ове године. 

Наташа: С обзиром да сам председница организације удружења Ромкиња „Нада“, 
тренер женског фудбалског клуба „Морава“ из Алексинца и педагошки асистент у ОШ 
„Вук Караџић“ у Житковцу, толико занимања не би имало значај да нисам жена. Кроз 
разне пројекте у школи радимо са децом, у оквиру школског фудбала који финансира 
УЕФА (и Фудбалски савез Србије). Такође радимо и „Disney“ пројекат који такође 
финансира УЕФА. Укључујемо све девојчице да се баве спортом, односно да имају ту 
привилегију да раде са другим девојчицама, са другарицама, другарима. Такође кроз 
наставни програм који се реализује у школи, пружам подршку и помоћ деци која долазе 
из депривиране средине. 

Хвала Вам на разговору и желимо Вам много успеха у годинама које долазе. 

Разговор водила: Лана Крстић 7/1 



 
       

 

Моје прво међународно такмичење 

Зовем се Елизавета Станисављевић, ученица сам седмог разреда и ово су 

моји успеси током школске 2022/2023. године.  

На Општинском такмичењу из математике сам освојилa 1. место и 

пласирала се на окружни ниво. На општинском такмичењу из физике сам 

освојила 2. место и пласирала се на окружни ниво. Врхунац мог овогодишњег 

успеха је ,,10. НИС-ова међународна олимпијада из руског језика“, која се 

одржала крајем школске године. О њој ћу вам сада причати. 

         Пролеће 2023. година. Спремам се да први пут учествујем на олимпијади из 

руског језика. Школски ниво се више пута одлагао. Коначно добијам тестове, уз 

тестове добила сам и велики стрес због немогућност улоговања на сајт. Тужна сам 

јер нећу моћи да покажем своје знање. У тренутку највећег разочарења, добијам 

поруку од непознатог дечака са инструкцијама за улоговање на сајт. Радим тест 

из најтеже 4. категорије. Тест је невероватно тежак, трудим се да прођем даљ. 

Стижу резултати - 56 поена од могућих 60. Пролазим даље! Веома сам срећна. 

Кренула сам на такмичење. Аутобус, трамвај, пешачење, киша.К оначно стижемо 

у хотел у Београду. Сутрадан крећем за Нови Сад. Почиње такмичење, најмлађа 

сам у најтежој категорији. Први тест из граматике. Граматика руског језика је 

веома тешка, и то ми није јача страна.  Други тест сам урадила савршено без 

једне једине грешке. Трећи тест је требало да буде веома лак за мене, али Бог је 

имао друге планове. Свадба у цркви поред школе, трубачи, весеље, и велика 

галама, ништа нисам чула. Организатори не желе да праве паузу, такмичење се 

наставља.  Логички покушавам да дођем до тачног одговора. Нажалост, на два 

питања нисам успела да одговорим тачно. Стижу резултати, 62 поена од 70. 

Након такмичења сам са наставницом проверила тест и сазнала да ми нису 

признали 3 поена. Нисам прошла, али сам задовољна својим резултатом. Веома 

сам захвална Рускињама Наталији и Олги које сам упознала на такмичењу. Оне 

су биле моји учитељи тог дана. Њихове речи подршке и охрабрења никада нећу 

заборавити. Хвала мојој предивној наставници Вери за подршку током 

такмичења. Следеће године идем до победе. 

                                                                               Елизавета Станисављевић 7/3 



ПРОЈЕКТИ, СЕКЦИЈЕ, ПРИРЕДБЕ 

Пројекат ,,Еразмус +“ 

Наставници Миљана Младеновић, Александра Јаћимовић, Анђела Стојановић и директор школе 
Милан Динић, учествовали су ове школске године у једној изванредној обуци, захваљујући пројекту који су 
написали, а који је предводила координатор Миљана Младеновић, наставник енглеског језика. Пројекат се 
зове ,,Школа без граница". Одабрани од стране Фондације ,,Еразмус +“, ови наставници и директор школе, 
похађали су обуку "Identifying barriers to learning" – special education - masterclass course у Прагу, коју је 
одржала dr Jacqui Ashton Smith из Велике Британије. Главни циљ ове обуке је био да се стекне разумевање 
специјалних образовних потреба, узрочност и кључне карактеристике различитих специфичних потешкоћа у 
учењу, дислексија, дисграфија, дискалкулија, АДД и АДХД. Овај пројекат је веома значајан зато што су 
наставници наше школе међу првима који су успели да оду на едукацију у иностранство, упознају се са 
другим наставницима из различитих земаља и представе своју школу у најбољем  светлу, као и да пренесу 
делић наше културе, али и да упознају културе других земаља, конкретно, културе Чешке, Шпаније, 
Бугарске и Енглеске. Сви су понели најјаче утиске са путовања, унапредили своје знање, добили Европски 
сертификат, упознали нове људе и будуће сараднике, а најважније је да су остали у контакту са својим новим 
пријатељима.   

Написала за наш часопис: Миљана Младеновић, наставник енглеског језика 

Данас смо ту са нашим глумцима, које смо могли видети на разним приредбама које је водила наставница 
Бранка Виденовић. Глумци ће нам нешто рећи о томе како су прошле припреме за приредбе и сама 
приредба.  

Стефане, кажи ми како су текле припреме и како сте задовољни самим током приредбе? 

Стефан: Припреме су трајале три дана. Као и сваке године, па тако и ове, 27. јануара је одржана приредба 
поводом школске славе. Само искуство је било прелепо. Од припрема, па све до саме приредбе. Ја сам био глумац, 
однсоно један од монаха. Мислим да је глума веома леп позив, на крају сав тај стрес се исплати када чујете аплауз 
публике. 

Сада ће нам Давид, који је глумио трећег монаха, рећи своје искуство. 

Давид: Учествовао сам у многобројним приредбама које су биле организоване од стране наставнице српског 
језика Бранке Виденовић. Глумио сам трећег монаха. Иако смо имали 3 дана за припрему, успели смо да се 
изборимо са временом. На крају смо добили велики аплауз и успели да испунимо очекивања наставнице Бранке и 
публике. 

Једну од главних улога глумио је ученик осмог разреда Дарко Стојановић. Дарко, реци нам нешто о томе 
како се ти проналазиш у глуми, и да ли мислиш да си се уживео у лик? 

Дарко: На Светосавској приредби сам глумио главну улогу, која није била тешка за одглумити. Лик којег сам 
глумио ми је баш пријао, и зато мислим да сам се на неки начин уживео у њега. С обзиром на то да се пре нисам 
бавио глумом, задовољан сам тиме како свака представа или приредба на којој сам учествовао одлично прође. 
Захвалан сам наставници Бранки Виденовић која је запазила мој таленат. 

Разговор водила: Лана Крстић 7/1 

ИНТЕРВЈУ СА  ГЛУМЦИМА 



 




